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Spørgsmål 

Når erhvervsministeren den 18. maj 2017 udtalte til Berlingske, at »vi skal fjerne byrder 

og sætte kapitalskatterne ned«, er det så efter ministerens opfattelse regeringens politik at 

sænke kapitalskatterne, og i så fald hvilke skatter skal sænkes med hvor meget? 

 

Svar 

Det er regeringens klare målsætning at reducere beskatningen af kapitalindkomst. Derfor 

har vi allerede sænket bo- og gaveafgiften. Og som det også fremgår af regeringsgrundla-

get, er det ambitionen at sænke kapitalskatterne på flere områder. 

 

Derfor arbejder regeringen målrettet på at sammensætte et vækstudspil, hvor der vil indgå 

konkrete forslag til, hvilke ændringer af kapitalbeskatningen der kan øge investeringsom-

fanget til gavn for dansk økonomi.   

 

Sigtet med vækstudspillet er blandt andet at øge virksomhedernes investeringer, lempe 

skatten for iværksættere, give små nystartede virksomheder bedre adgang til risikovillig 

kapital, lette generationsskifte af virksomheder og styrke aktiekulturen. 

 

 

 


